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Verksamheten 2022
Under 2022 har vi äntligen kunnat lämna covidrestriktionerna bakom oss! 
Tävlingsverksamheten har kommit igång igen, om än inte i riktigt samma omfattning som innan 
covid. Vi ser dock en positiv trend; vårt medlemsantal har ökat märkbart under 2022 och vi 
räknar med att även tävlingsverksamheten kommer att återhämta sig.

Då vi har kunnat arrangera tävlingar i normal omfattning har vi återigen kunnat kora ”kretsens 
bäste skytt” och ”årets rookie”, och vi vill även gratulera till en rad framgångar av kretsens skyttar 
i större tävlingssammanhang:

• Hans Larsson, Guld SM Precision VetY

• Jonathan Strid, Silver SM Fält B

• Hudiksvall PSK, Brons SM Precision Lag Dam

• Ljusdals PSK, SM Silver Precision Lag A

• Johan Östlund, SM Silver P1500 samt 4:e plats EM

Även utbildningsverksamheten har kommit igång igen och under 2022 har kretsen arrangerat 
utbildning för föreningsinstruktörer och PPC, och när vi har årsmöte har vi förhoppningsvis 
genomfört ytterligare en utbildning för föreningsinstruktörer som är planerad till den 5:e mars.

Under 2022 skulle vi också ha arrangerat ÖSM Magnumfält, men på grund av problem med 
lämplig terräng och arrangör var vi tvungna att ställa in arrangemanget. Det är något vi måste 
lösa inför 2024 när vi har i uppgift att arrangera ÖSM Fält. Tyvärr är det oklart med terräng för 
fältskjutning i både Sandviken och Gävle, vilket minskar våra tillgängliga alternativ – men 
styrelsen kommer under 2023 att jobba med att ta fram en organisation och alternativ inför 2024.

Arbetet inom styrelsen har i övrigt genomförts via digitala möten, vi sparar in på resorna även om 
det inte är nödvändigt eftersom vi tycker att det fungerar bra att genomföra digitalt. Styrelsen har 
under verksamhetsåret haft 3 protokollförda möten. Kretsen har i sedvanlig ordning deltagit på 
Förbundsmöte och ÖSM-årsmöte som har genomförts fysiskt.

För styrelsen,

Patrik Manlig, ordförande
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